
DS Pescary: Enrique powiedział &quot;tak&quot;
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Przejście Caprariego do Pescary tworzy tej zimy minitelenowelę

transferową. Zawodnik raz jest bliżej klubu z Abruzji, a za drugim razem

się od niego oddala. Sytuacja zmienia się jak w kalejdoskopie. Tym razem

wydaje się, iż wypożyczenie 18-latka do Pescary wydaje się możliwe.

 

Dyrektor Sportowy Pescary, Delli Carri, potwierdził w wypowiedzi dla 

seriebnews.com, iż negocjacje są na dobrej drodze.

 

Dyrektorze, jak wygląda sytuacja z Caprarim?

- Negocjacje znajdują się w stanie oczekiwania. Oczekujemy na sygnał i spotkamy

się ponownie w przyszłym tygodniu.

Dojdzie do domknięcia?

- Dziś Luis Enrique powiedział "tak", stąd jeśli słowa będą przestrzegane, to tak.
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